
Møtereferat fellesmøte 30. mai 2024

Sted: Kongeveien skole, musikkrommet

Dato: 30. mai 2024

Klokkeslett: Fellesmøte 18.00-19.30 Styremøte 19.30-20.15

Deltakere: Elisabeth H. Sandtorp, Michael Bothvidt, Veronica Heidenberg, Siv Skaarer
Hansen, Stine A. Mikkelsplass, Elin Skipperud, Solveig Helene Signebøen, Anneli
Nesbakken, Knut Egil H. Volden, Mari Brække

Forfall: Marte Solum Løken, Tonje Autio, Cathrine Aadahl/Kamilla Lehrmann, Ida Borgaas,
Kristine Signebøen Jensen/Camilla H. Spydevold, Aase-Marie Ødemann/Ida Buer, Grete
Løvås, Rebekka Strandos Tollefsen

1. Godkjenning av innkalling og saksliste

Godkjent

2. Evaluering av åpen dag

2.1. FAU satt igjen med en del varer etter diskotek og åpen dag, og styret
besluttet å fordele det på følgende måte:
- 7. trinn har fått hver sin “avslutningskasse” med potetgull, sjokolade og
godteri.
- Lærerne har fått en “god-sommer-kasse” med potetgull, sjokolade og
godteri.
- En kasse med potetgull og sjokolade brukes til kveldens FAU fellesmøte og
dugnad i boden.
- Resterende pølser (ca 240 stk) med tilbehør ble donert til Kirkens Bymisjon.



2.2. Delt kiosk: Det var et ønske å kunne ha en kiosk for pølser og brus, og en for
popcorn, brus og godteri - men av flere grunner fikk vi ikke gjennomført det i
år. Det er derfor et ønske om å få det til neste år. Da er vi samtidig avhengige
av å ha flere armer til å hjelpe oss.
Et telt til: Teltet så ut til å lage en naturlig og ryddig kø/kiosk-sone. Ifht sterk
sol eller eventuelt regn, samt oppbevaring av mat og drikke, ser vi at det vil
være en fordel med et telt til, til neste års åpen dag.
QR-kode til Vipps: Ønskelig med enkel skanning av QR-kode for kiosk-kjøp
Større plakater: Så det er enklere å se priser, og kanskje gjennomføre kjøpet
raskere.
Bruke varseltape til å lage synligere kø-soner

2.3. Det er kommet mange gode tilbakemeldinger på Åpen dag. Og kiosken til
FAU ble nok mer populær enn styret hadde sett for seg på forhånd. Det setter
vi stor pris på.

2.4. Det vil gis tilbakemelding til skolen om følgende:
1. Flere har hatt problemer med å finne invitasjonen i Visma. Og informasjon
vedr. åpen dag har vært varierende når det gjelder ukebrevene. Kanskje kan
alle ukebrevene ha en liten notis om åpen dag, feks uken i forveien som en
påminnelse?
På skolens hjemmeside lå Åpen dag som et arrangement, men ellers ingen
informasjon.
2. Om mulig, ønskes en enda mer detaljert invitasjon. Feks en liste over
aktivitetene man finner i skolegården.



3. Status neste års FAU-representanter

3.1. Anbefaler at årets representanter tar en prat med de andre foreldrene i
klassen, om hvem som skal ta over stafettpinnen som FAU-representant.
Flere skal nå gjennomføre sommeravslutninger i klassen, det er en gyllen
mulighet til å ta opp temaet.
Bruk gjerne “Håndboka for Klassekontakter/FAU-representanter”, der finnes
mye god informasjon, som gjør det lettere å vite hva man melder seg til.🙂
Håndboka finner du både på FAU sin Facebook-side og på skolens
hjemmeside under FAU.
Den sendes også ut til årets representanter, slik at de kan videreformidle i
feks i klassens gruppe.

Dersom noen allerede nå før sommeren blir enige om hvem som skal være
Klassekontakt/FAU-representant, tar vi gjerne imot kontaktinformasjonen
fortløpende - Da blir det enda enklere å komme raskt i gang med et godt
arbeid fra høsten av.

En stor takk til årets klassekontakter/FAU-representanter for alt dere har
bidratt med og hjulpet til med, i skoleåret som har gått!🙂

4. Annet

4.1. Skolesekker til førsteklassinger 24/25:
Det ble foretatt en opptelling av skolesekker til kommende førsteklassinger.
Det manglet noen sekker, til en sum av 15.000 kroner ca.
Vi er så heldige at NAF sponser det siste, og førsteklassingene for skoleåret
24/25 får sekker. Det er noe usikkert når de er på plass. Men vi skal informere
så snart vi vet mer.

4.2. Styret må ha en dugnad i FAU-boden:
Vi trenger blant annet:
- Få kastet søppel
- Kvittet oss med pant
- Sjekke og eventuelt reparere griller
- Sope gulv/tørke over overflater
- Rengjøre popcornmaskin

Dugnad er satt til Mandag 10. juni, 19.00-20.00

De som har vinnerlodd fra åpen dag, kan møte ved FAU-boden for å hente
premien sin.🙂



4.3. Det vil bli delegert mer konkrete oppgaver til hvert enkelt trinn i årshjulet
24/25. Så les årshjulet, og spør om det er noe dere lurer på.

4.4. Det er ønskelig at det gjøres enklere å gjennomføre samarbeidsmøte mellom
klassekontakt og kontaktlærer så tidlig som mulig på høsten.
Tilbakemeldingen tas med videre til skolens ledelse.

4.5. Det er ønskelig med en egen PowerPoint presentasjon, som forklarer litt om
FAU sitt arbeid, på foreldremøtet på høsten.

4.6. FAU-leder vil lage et utkast til årshjul og innkalling til årsmøte 24/25, som
videre sendes til styret for gjennomgang. Publisering av årshjul for 24/25 og
innkalling til årsmøte vil skje ved oppstart til høsten. Følg med på vår
Facebook-gruppe og skolens hjemmeside.
Minner om at årsmøtet og våre fellesmøter er møter som alle foreldre og
foresatte med barn på Kongeveien skole kan delta på.
Husk at det er alle dere som utgjør Foreldrerådet. Og at FAU er helt
avhengige av engasjerte foreldre.

Møtet hevet. Referent: Elisabeth H. Sandtorp

Til slutt vil jeg, som FAU-leder for 22/23 og 23/24 takke for tilliten.
Og ønske dere alle en god sommer!🙂


